
Erhvervs-, Vækst- og Eksportudvalget

Til: Erhvervs- og vækstministeren

Dato: 31. marts 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

L 154
Forslag til lov om erhvervsdrivende fonde.
Af erhvervs- og vækstministeren (Henrik Sass Larsen)

Spørgsmål 4
Hvad er baggrunden for, at det kun er erhvervsdrivende fonde som registreres
i et offentligt register, og som der dermed er åbenhed om, og hvad er begrun-
delsen for, at ministeren har valgt ikke at følge Erhvervsfondsudvalgets anbe-
faling om at genindføre fondsregistret for derved at sikre størst mulig transpa-
rens generelt omkring fonde her i landet?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Kim Andersen (V).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på Kim.Andersen@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karin Gaardsted
formand
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